
 
 
 

 هام تنويه
 

مستثمرين تفيد تلقي بعض ال تود بورصة البحرين وشركة البحرين للمقاصة لفت عناية السادة المستثمرين إلى تلقيها لإخطارات

لاتصالات هاتفية من جهات مشبوهة تدّعي بأنها تمثل بورصة البحرين وشركة البحرين للمقاصة، موجهة دعوات للاستثمار وتقديم 

 .خدمات الاستشارة المالية، نظير الحصول على المعلومات الشخصية وتفاصيل الحساب البنكي للمستثمرين

وشركة البحرين للمقاصة بكافة المستثمرين، بضرورة توخي الحيطة والحذر، داعية إياهم إلى عدم  ولذا تهيب بورصة البحرين

الاستجابة لمثل هذه الاتصالات غير الموثوقة والتي لا يمكنهم التأكد من صحة ادعاءاتها، والامتناع على مشاركة البيانات 

 .الشخصية والمالية الخاصة بهم

كة البحرين للمقاصة جميع المستثمرين للمساهمة في كشف هذه الجهات، عبر تبليغها في حال كما تدعو بورصة البحرين وشر

 .اكتشافها للجهات المعنية، وذلك حرصا من البورصة على توفير الحماية لكافة المتعاملين في السوق

 complaints@bahrainbourse.comي: عن المكالمات الاحتيالية، يرجى التواصل مع بورصة البحرين عبر البريد الالكترون للتبليغ

 .17108776أو عبر الهاتف: 

 www.bahrainbourse.com الالكتروني بورصة البحرين عبر موقعلاطلاع على قائمة الوسطاء المرخصين ايرجى 

في جميع الأحوال أي مسؤولية عن الأضرار التي قد تلحق بمن يستجيب لمثل  تتحمل بورصة البحرين وشركة البحرين للمقاصةلا 

 هذه الوسائل الاحتيالية.
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Important Notice 
 

Bahrain Bourse and Bahrain Clear would like to bring to your kind attention that it has received notifications 

regarding suspicious phone calls made to some of the investors, from unlicensed suspicious entities 

impersonating Bahrain Bourse and Bahrain Clear and offering financial advisory services and/or requesting 

for KYC information (personal information and bank account details).  

Therefore, Bahrain Bourse and Bahrain Clear strongly urges investors to exercise caution when responding 

to unsolicited investment propositions from sources they cannot independently verify as being legitimate, 

and refrain from sharing any confidential personal identification details and financial information. 

Bahrain Bourse and Bahrain Clear would also like to advise all investors to report any fraudulent activities 

to the concerned regulatory bodies, as part of the Bourse’s role to ensure appropriate stakeholders 

protection.  

To report any fraudulent activity, kindly email us at complaints@bahrainbourse.com  or call us directly on 

17108776. 

Kindly view the list of Authorized Brokers available on Bahrain Bourse website www.bahrainbourse.com  

Under all circumstances, Bahrain Bourse & Bahrain Clear will not take any responsibility for losses or 

damage arising in the event that individuals respond to such fraudulent attempts. 
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